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Αναφορικά µε τη δηµόσια διαβούλευση του υποέργου συµµετείχαν έξι (6) εταιρίες.  
 
Τα σχόλια που ελήφθησαν τηρούνται στον φάκελο της Πράξης, και επεξεργάστηκαν από την Αναθέτουσα Αρχή. 
 
 
 
Συνηµµένα. 

1) Πίνακας Αποτελεσµάτων ∆ηµόσιας ∆ιαβούλευσης 
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ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ ∆ΗΜΟΣΙΑΣ ∆ΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 

Α/
Α 

Σχόλιο ή Παρατήρηση (ή κοινή οµάδα παρατηρήσεων) 
µε παραποµπή στο σχέδιο της διακήρυξης (άρθρο, παραγρ.) 

Απάντηση 
∆ικαιούχου – 
Ενσωµατώθηκε 
στη ∆ιακήρυξη : 

Τεκµηρίωση Απάντησης Υποβάλλων 
(Φορέας, 
Οργανισµός, 
Εταιρεία ) 

1.  Μέρος Β ( Β.2.6, σελ 43) 

ii) Τεχνική και επαγγελµατική ικανότητα 

Στο συγκεκριµένο εδάφιο ζητείται ο υποψήφιος ανάδοχος: «Να διαθέτει εν 
ισχύ πιστοποιητικό ISO 27001:2005 ή ισοδύναµο, για την ασφάλεια 
πληροφοριακών συστηµάτων / τη διασφάλιση της προστασίας δεδοµένων» 

Το ανωτέρω πιστοποιητικό ζητείται συνήθως σε έργα πληροφορικής τα 
οποία έχουν ως αντικείµενο την ασφάλεια της αποθήκευσης δεδοµένων. 
Θεωρούµε ότι το παρόν έργο δεν πραγµατεύεται το ανωτέρω αντικείµενο 
και θα επιθυµούσαµε να  απαλοιφθεί.  

ΝΑΙ X Η απαίτηση για αφαίρεση του 
πιστοποιητικού ISO 27001:2005 ή 
ισοδύναµο του από την διακήρυξη 
έχει γίνει δεκτή.  

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ   

2.  Μέρος Β ( Β.2.6, σελ 43) 

ii) Τεχνική και επαγγελµατική ικανότητα 

Στο συγκεκριµένο εδάφιο ζητείται ο υποψήφιος ανάδοχος: «διαθέτει στην 
οργανωτική του δοµή, οντότητες (ενδεικτικά Τµήµατα, Μονάδες, 

Υπηρεσίες) µε αρµοδιότητα την ∆ιαχείριση Έργων, την ανάπτυξη, παροχή 
και 

υποστήριξη CLOUD εφαρµογών µε αρµοδιότητες που στηρίζουν τις 
παραπάνω 

ΝΑΙ  Χ Το εδάφιο τροποποιείται ως εξής: 
«διαθέτει στην οργανωτική του δοµή, 
οντότητες (ενδεικτικά Τµήµατα, 
Μονάδες, Υπηρεσίες ) µε αρµοδιότητα 
την ∆ιαχείριση Έργων, την ανάπτυξη, 
παροχή και υποστήριξη CLOUD 
πλατφορµών  µε αρµοδιότητες που 
στηρίζουν τις παραπάνω διεργασίες 
του κύκλου ζωής ενός Έργου 
πληροφορικής.» 

 

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 
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διεργασίες του κύκλου ζωής ενός Έργου πληροφορικής.» 

Θεωρούµε ότι το αντικείµενο του έργου δε συνάδει µε την ανάπτυξη ή 
υλοποίηση Cloud εφαρµογών και θα επιθυµούσαµε να απαλοιφθεί. 

ΟΧΙ   

3.  Μέρος Β ( Β.2.6, σελ 43) 

ii) Τεχνική και επαγγελµατική ικανότητα 

Στο συγκεκριµένο εδάφιο ζητείται ο υποψήφιος ανάδοχος: 
«….Συγκεκριµένα, ο Ανάδοχος θα πρέπει υποχρεωτικά να διαθέτει τµήµα 
∆ιαχείρισης έργων στην επιχειρηµατική του δοµή, το οποίο θα 
στελεχώνεται από τουλάχιστον τρεις (3) υπαλλήλους, οι οποίοι θα 
διαθέτουν πιστοποίηση από διεθνώς αναγνωρισµένο φορέα στην 
προτεινόµενη µεθοδολογία, γεγονός που θα διασφαλίζει πλήρως την 
ύπαρξη της ελάχιστης απαιτούµενης τεχνογνωσίας και εµπειρίας για τη 
διαχείριση έργων αντίστοιχης κλίµακας µε το παρόν.» 

 

Η ανωτέρω απαίτηση περιορίζει τον ανταγωνισµό και αποκλείει τη 
συµµετοχή εταιρειών οι οποίες διαθέτουν στελέχη µε εµπειρία στη ∆ιοίκηση 
– ∆ιαχείριση Έργων είτε µέσω της πολυετούς ενασχόλησης τους µε αυτή 
είτε διαθέτοντας πανεπιστηµιακά πτυχία από σχολές ∆ιοίκησης 
Επιχειρήσεων, πολυτεχνικές σχολές και άλλες οι οποίες καλύπτουν το 
ανωτέρω αντικείµενο µέσω του πτυχίου τους. 

 

ΝΑΙ   

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται. Οι ανάγκες του έργου 
καθιστούν απαραίτητη την απαίτηση. 

4.  Μέρος Β ( Β.2.6, σελ 44) 

ii) Τεχνική και επαγγελµατική ικανότητα 

Στο συγκεκριµένο εδάφιο ζητείται ο υποψήφιος ανάδοχος: «Ελάχιστη 
προϋπόθεση συµµετοχής ο προσφέρων θα πρέπει να έχει ολοκληρώσει την 
υλοποίηση σε δύο (2) αντίστοιχα µε το προκηρυσσόµενο έργο µε επιτυχία, 
κατά την τελευταία πενταετία αθροιστικού προϋπολογισµού ίσου ή 
µεγαλύτερου µε αυτόν όπως της παρούσας διακήρυξης χωρίς ΦΠΑ.» 
 
Λόγω της οικονοµικής ύφεσης που διανύει η χώρα και της µη ύπαρξης 

ΝΑΙ   ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται. Οι ανάγκες του έργου 
καθιστούν απαραίτητη την απαίτηση. 
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µεγάλων έργων, προτείνουµε την αύξηση της ανωτέρω χρονικής περιόδου 
από πέντε (5) έτη σε οκτώ (8) έτη και την αντίστοιχη αύξηση των 
ζητούµενων έργων σε περισσότερα από δύο (2). 

 
5.  Μέρος Β ( Β.2.6, σελ 44) 

ii) Τεχνική και επαγγελµατική ικανότητα 

Στο συγκεκριµένο εδάφιο ζητείται ο υποψήφιος ανάδοχος: «Αντίστοιχο 
Έργο ορίζεται οποιοδήποτε έργο µε προϋπολογισµό µεγαλύτερο ή ίσο µε 
αυτόν όπως παρούσας διακήρυξης χωρίς ΦΠΑ και µε φυσικό αντικείµενο 
που περιλαµβάνει την προµήθεια, εγκατάσταση και παραµετροποίηση 
εξοπλισµού και συστηµικού λογισµικού, την υποστήριξη ή / και φιλοξενία 
διαδικτυακών εφαρµογών και τη διαλειτουργικότητα µε ετερογενή 
πληροφοριακά συστήµατα.» 
 
Θεωρούµε ότι το αντικείµενο του έργου δε συνάδει µε τις ανωτέρω 
απαιτήσεις για φιλοξενία διαδικτυακών εφαρµογών και διαλειτουργικότητα 
µε ετερογενή πληροφοριακά συστήµατα και θα επιθυµούσαµε να 
απαλοιφθεί.  

ΝΑΙ   ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται. Οι ανάγκες του έργου 
καθιστούν απαραίτητη την απαίτηση. 

6.  Μέρος C (  C.4.1.1, παρ. 12, σελ 16) 
 
Προτείνουµε η συγκεκριµένη τεχνική προδιαγραφή να γίνει υποχρεωτική 
από επιθυµητή που είναι στο κείµενο της διαβούλευσης  

ΝΑΙ   ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται. 

7.  Μέρος C (  C.4.1.1, παρ. 15, σελ 17) 

Ζητούνται FC Switches τεχνολογίας > 16Gbps, όµως η τρέχουσα 
τεχνολογία στα FC Switches είναι στα 8Gbps. 

Προτείνουµε το “> 16Gbps“ να αλλάξει σε “> 8Gbps“ 
 

ΝΑΙ X Η απαίτηση για τροποποίηση της 
προδιαγραφής από 16Gbps σε 8Gbps 
γίνεται αποδεκτή. 

 

ΟΧΙ   

8.  Μέρος C (C.4.1.8, παρ. 5, σελ 28) 

Η απαίτηση αναφέρει «…για να δίνει τη δυνατότητα σε άλλες επιχείρησης 
να επεκτείνουν τη λειτουργικότητα του προϊόντος.» 

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η απαίτηση και 
τροποποιείται ως εξής στο κείµενο της  
διακήρυξης  : «…για να δίνει τη 
δυνατότητα επέκτασης της 

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 
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Η λέξη «επιχείρησης» δεν έχει νόηµα στα πλαίσια της πρότασης. 

Προτείνουµε η πρόταση να αλλάξει ως εξής : «…για να δίνει τη δυνατότητα 
επέκτασης της λειτουργικότητας του λογισµικού.» 

λειτουργικότητας του λογισµικού από 
τρίτους» 

ΟΧΙ   

9.  Μέρος C ( C.4.1.15, παρ. 2, σελ 39) 

Το 1ο bullet αναφέρει “VMWare ”. 

Επειδή η παράγραφος αναφέρεται σε Hypervisors προτείνουµε να αλλάξει 
σε “VMWare ESXi”.  

ΝΑΙ χ Γίνεται αποδεκτή η απαίτηση και 
τροποποιείται ως εξής  στο κείµενο 
της  διακήρυξης : “ VMWare  vSphere 
(ESXi) ”  

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ   

10.  Μέρος C ( C.4.1.15, παρ. 2, σελ 39) 
 

Το 2ο bullet αναφέρει “Hyper-V”. 

Για λόγους οµοιοµορφίας µε τα υπόλοιπα προτείνουµε να αλλάξει σε 
“Microsoft Hyper-V”.   

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η απαίτηση και 
τροποποιείται ως εξής  στο κείµενο 
της  διακήρυξης : “Microsoft Hyper-V”  

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ   

11.  Μέρος C ( C.4.1.15, παρ. 2, σελ 39)  

Το 4ο bullet αναφέρει “RedHat Xen”. 

Ο hypervisor XenServer ανήκει στην εταιρεία Citrix, κατά συνέπεια 
προτείνουµε να αλλάξει σε “Citrix XenServer”.   

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η απαίτηση και 
τροποποιείται ως εξής  στο κείµενο 
της  διακήρυξης : “Citrix XenServer 
/Xen”  

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ   
12.  Μέρος C ( C.4.2.2, επικεφαλίδα, σελ 44 ) 

 
Η επικεφαλίδα «Λειτουργικό Σύστηµα Εξυπηρετητών» κατά τη γνώµη µας 
δεν περιγράφει σωστά το προϊόν που ζητείται. Επίσης η επικεφαλίδα δίνει 

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η απαίτηση για 
αλλαγή της επικεφαλίδας  του πίνακα 
C.4.2.2 και τροποποιείται ως εξής  στο 
κείµενο της  διακήρυξης : 

ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 
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την εντύπωση για κάτι που θα εγκατασταθεί σε κάθε Server, άρα και η 
ποσότητα θα είναι όσοι και οι Servers, ενώ πιστεύουµε ότι δεν ζητείται κάτι 
τέτοιο. 

Κατά τη γνώµη µας οι απαιτήσεις του πίνακα αναφέρονται σε λογισµικό 
που θα διαχειρίζεται τους Virtualization Hosts και τις Virtual Machines, όπως 
για παράδειγµα VMware vCenter Server, Microsoft Virtual Machine Manager 
(που περιλαµβάνεται στη σουΐτα System Center), Citrix XenCenter κλπ. 

Προτείνουµε να αλλάξει η επικεφαλίδα του πίνακα C.4.2.2 ως εξής : 

«Λογισµικό ∆ιαχείρισης Εξυπηρετητών Εικονικοποίησης και Εικονικών 
Μηχανών»  

«Λογισµικό ∆ιαχείρισης Εξυπηρετητών 
Εικονικοποίησης και Εικονικών 
Μηχανών» 

ΟΧΙ   

13.  Μέρος C ( C.4.2.5, επικεφαλίδα, σελ 56-57 ) 

Η στήλη απαίτηση έχει τον αριθµό 3 σε όλες σχεδόν τις προδιαγραφές, 
πιθανότατα εκ παραδροµής. 

Επίσης, η πρώτη στήλη που έχει τον αύξων αριθµό παραγράφου συνεχίζει 
την αρίθµηση του προηγούµενου πίνακα αντί να έχει την δική του 
αρίθµηση.  

ΝΑΙ   ΑΛΓΟΣΥΣΤΕΜΣ 
Α.Ε. 

ΟΧΙ Χ Ο αριθµός 3 είναι το πλήθος των 
εξαρτηµάτων που απαιτείται να 
προσφερθούν 

14.   
Θεωρούµε ότι για την εξυπηρέτηση των απαιτήσεων ενός έργου τέτοιου 
µεγέθους και αρχιτεκτονικής Virtualization , οι προδιαγραφές δικτύωσης 
των εξυπηρετητών θα έπρεπε να είναι σύγχρονες , και βασισµένες σε 
τεχνολογίες 10 GBps Eth / FCoE , για την επίτευξη οικονοµίας κλίµακας , 
αλλά και για την ορθή λειτουργικότητα και επεκτασιµότητα µε βάση τα 
σύγχρονα τεχνολογικά πρότυπα. 
  
Η αρχιτεκτονική που ακολουθεί η Cisco στους Blade Servers 
διαφοροποιείται από τις ανταγωνιστικές λύσεις διότι δεν είναι Chassis 
Centric . Ένα Blade Σύστηµα της Cisco µπορεί να απoτελεί ένα λογικό 
Chassis υπό την ίδια διαχειριστική οντότητα , αλλά ο αριθµός των Servers 
µπορεί να είναι µέχρι 320, ή αντίστοιχα ο αριθµός των Chassis µέχρι 40 , 
κάτω από το ίδιο διαχειριστικό εργαλείο το οποίο φιλοξενείται σε 2 πολύ 
ισχυρά εξωτερικά FCoE Fabric Interconnects , τα οποία βασίζονται στην 
τεχνολογία ,των Datacenter Switches της Cisco , Nexus. Για αυτόν τον 

ΝΑΙ   Cisco Hellas SA 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται γιατί δεν θα είναι 
δυνατή η ένταξη και αξιοποίηση και 
του υφιστάµενου εξοπλισµού.   



Έντυπο :   “ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ∆ΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ “  

             

λόγω παρακαλούµε οπουδήποτε γίνεται αναφορά σε τεχνικά 
χαρακτηριστικά που αφορούν Blade Chassis , να επιτραπεί η αναφορά τους 
σε Blade Σύστηµα . 
 

15.  Μέρος C (C4.1.1, Προδιαγραφή 7) 

 

Παρακαλούµε η απαίτηση για τον αριθµό των εξυπηρετητών ανά Chassis 
να µεταβληθεί σε >= 8 για τους Half Wide και 4 για τους Full Wide 
αντιστοίχως , διότι αποκλείει την συµµετοχή µας 

 

ΝΑΙ   Cisco Hellas SA 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται διότι επιθυµούµε - όπου 
µας επιτρέπεται- οι ελάχιστες τεχνικές 
προδιαγραφές να ανταποκρίνονται  σε  
σύγχρονες  και  νέες τεχνολογίες 

16.   
Μέρος C (C4.1.1, Προδιαγραφές 14 και 15) 

Παρακαλούµε να προταθεί η δυνατότητα προσφοράς των ίδιων 
δυνατοτήτων διασύνδεσης µέσω FCoE Switches , διατηρώντας 
 ταυτόχρονα τον αριθµό και των τύπο των διασυνδέσεων που απαιτούνται 
προς το υφιστάµενο δύκτιο LAN και τo SAN , ή και το Storage. ∆ιότι 
αποκλείεται η συµµετοχή µας. 

 

ΝΑΙ   Cisco Hellas SA 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται διότι επιθυµούµε - όπου 
µας επιτρέπεται- οι ελάχιστες τεχνικές 
προδιαγραφές να ανταποκρίνονται  σε  
σύγχρονες  και  νέες τεχνολογίες 

17.  Μέρος  C (  C4.1.2, Προδιαγραφές 18 και 19) 

 
 
Παρακαλούµε να αφαιρεθούν οι προδιαγραφές διότι αποκλείουν την 
συµµετοχή µας. 

 

ΝΑΙ   Cisco Hellas SA 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται διότι επιθυµούµε - όπου 
µας επιτρέπεται- οι ελάχιστες τεχνικές 
προδιαγραφές να ανταποκρίνονται  σε  
σύγχρονες  και  νέες τεχνολογίες 
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18.  C4.1.2 ( Προδιαγραφές 7 και 8) 

 
Παρακαλούµε όπως δοθεί η δυνατότητα o αριθµός των Θυρών δικτύου  και 
των  FC θυρών όπου χρειάζονται να µπορούν να προφερθούν µέσω Virtual 
Nic's/HBAs χρησιµοποιώντας 10 Gbps FCoE κάρτες κατά τα σύγχρονα 
πρότυπα διασύνδεσης των εξυπηρετητών, διότι αποκλείεται η συµµετοχή 
µας . 

 

ΝΑΙ   Cisco Hellas SA 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται διότι επιθυµούµε - όπου 
µας επιτρέπεται- οι ελάχιστες τεχνικές 
προδιαγραφές να ανταποκρίνονται  σε  
σύγχρονες  και  νέες τεχνολογίες 

19.  Μέρος C ( Προδιαγραφές 7 και 8) 
 
Παρακαλούµε όπως δοθεί η δυνατότητα o αριθµός των Θυρών δυκτίου  και 
των  FC θυρών όπου χρειάζονται να µπορούν να προφερθούν µεσω Virtual 
Nic's/HBAs χρησιµοποιώντας 10 Gbps FCoE κάρτες κατά τα σύγχρονα 
πρότυπα διασύνδεσης των εξυπηρετητών, διότι αποκλείεται η συµµετοχή 
µας . 

 
 
 
 

ΝΑΙ   Cisco Hellas SA 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται διότι επιθυµούµε - όπου 
µας επιτρέπεται- οι ελάχιστες τεχνικές 
προδιαγραφές να ανταποκρίνονται  σε  
σύγχρονες  και  νέες τεχνολογίες 

20.  Μέρος C ( Προδιαγραφή 13) 
 
Παρακαλούµε όπως η πρόγνωση βλαβών να γίνει προαιρετική διότι 
αποκλείει την συµµετοχή µας 

 

ΝΑΙ   Cisco Hellas SA 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται διότι επιθυµούµε - όπου 
µας επιτρέπεται- οι ελάχιστες τεχνικές 
προδιαγραφές να ανταποκρίνονται  σε  
σύγχρονες  και  νέες τεχνολογίες 

21.  Μέρος C (  C.4.1.1,  Blade Chassis   σελ 17, ) 
 
Η απαίτηση αναφέρεται σε παρουσία µεταγωγού FC 16Gbps εντός του 
blade chassis. Οι µεταγωγείς 16Gbps δεν έχουν ακόµα ενσωµατωθεί εντός 
των blade chassis. Η προδιαγραφή θα πρέπει να αφαιρεθεί δεδοµένου ότι 
κανένας από τους µεγάλους κατασκευαστές δεν τα έχει ενσωµατώσει 

ΝΑΙ X Βλέπε απάντηση Ερωτήµατος µε Α/Α 
7 
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ακόµα στα συστήµατά του ενώ η ενσωµάτωση τους δεν αναµένεται έως 
την διενέργεια του διαγωνισµού. 

ΟΧΙ   

22.  Μέρος C (  Σαρωτής Υψηλών Προδιαγραφών, σελ. 35) 
 

Οι προδιαγραφές, εκτός του ότι καταδεικνύουν ένα συγκεκριµένο 
κατασκευαστή είναι και τεχνολογικά παρωχηµένες. Καθώς η χρήση αφορά 
οργανισµό που θέλει σαρωτές υψηλών προδιαγραφών (όπως ενδεικτικά 
αναφέρει το άρθρο C4.1.12), παρακαλούµε να γίνουν οι παρακάτω αλλαγές 
που έχουν να κάνουν µε τεχνολογικές εξελίξεις, όπως και να 
συµπληρωθούν 2 άρθρα που θα εξασφαλίζουν τον οργανισµό ως προς την 
επικείµενη επένδυση.  

Αρχικά παραθέτουµε τα επιπλέον άρθρα που κρίνουµε ότι πρέπει να 
ενσωµατωθούν: 

Τα προς σάρωση έγγραφα µπορεί να παρουσιάζουν τις κάτωθι 
ιδιαιτερότητες: 

� έχουν κολληµένα χαρτόσηµα - µεγαρόσηµα  
� µπορεί να είναι σκονισµένα   
� µπορεί να έχουν σχισµένες γωνίες  
� µπορεί, σε κάποιες σελίδες, να υπάρχουν παραµένοντες 

συρραφίδες  
� κάποιες σελίδες µπορεί να είναι τσαλακωµένες 
� είναι πιθανό να φέρουν στρογγυλή σφραγίδα µπλε χρώµατος σε 

αρκετές σελίδες 
 
Η σάρωση των παραπάνω εγγράφων θα πρέπει να διεκπεραιώνεται χωρίς 
κανένα πρόβληµα. 

Αν κατά την διάρκεια λειτουργίας του σαρωτή προκύψουν προβλήµατα 
(ποιότητα και ταχύτητα  σάρωσης) στη σάρωση των παραπάνω εγγράφων, 
τα οποία οφείλονται στις προαναφερθείσες ιδιαιτερότητες των εγγράφων, ο 
ανάδοχος είναι υποχρεωµένος να αντικαταστήσει τον σαρωτή µε άλλο 
χωρίς  επιπλέον κόστος για την εταιρεία. Ο νέος σαρωτής θα πρέπει να 
είναι ίδιων ή ανώτερων τεχνικών προδιαγραφών  από τον ήδη υπάρχοντα, 
και ταυτόχρονα θα πρέπει να προσφέρει απροβληµάτιστη σάρωση των εν 

ΝΑΙ X Γίνονται αποδεκτές οι προσθήκες στο 
κείµενο της  διακήρυξης. 

 

Fujitsu 
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Solutions S.A. ΟΧΙ   
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λόγω εγγράφων. 

Επιπλέον προτείνουµε την αλλαγή των συγκεκριµένων προδιαγραφών ως 
εξής: 

• Ανάλυση σάρωσης : 600 dpi 

• Βάθος χρώµατος : 24 bit color / 8 bit grey scale / 1 bit 
monochrome  

• Ταχύτητα Σάρωσης : 20 ppm 

• Συνδέσεις : USB 2 

• Συµβατά λειτουργικά συστήµατα: Windows 2000, 7, 7 x64, Vista, 
Vista x64,XP, XP x64 
 

Κατανάλωση Ενέργειας : < 58 Watt, < 8 Watt (σε Standb  
23.   

Μέρος Α (  Α.2.2,  Σκοπιµότητα και αναµενόµενα οφέλη, σελ 29, 3ο 
bullet) 
 
Αναφέρεται στο συγκεκριµένο σηµείο ότι ένα από τα αναµενόµενα οφέλη 
του έργου είναι «Αύξηση της ευελιξίας και µείωση κόστους µέσω 
υποστήριξης πολλών hypervisor, όπως Microsoft™ HyperV, Kernel‐based 
Virtual Machine (KVM), PowerVM®, VMware, και Xen.» 
Θεωρούµε ότι η υποστήριξη πολλαπλών hypervisors δεν µπορεί να 
αποτελεί αναµενόµενο όφελος του έργου µιας και στην πράξη κανένας 
οργανισµός ή φορέας του Ελληνικού ∆ηµοσίου δεν χρησιµοποιεί τόσες 
τεχνολογίες hypervisor και ούτε αποτελεί ευελιξία ή µείωση κόστους. 
Επιπλέον, η συγκεκριµένη δυνατότητα που θα πρέπει να προσφέρεται από 
το Λογισµικό Παρακολούθησης συστηµάτων είναι να επιτρέπει την 
προσφορά αντίστοιχων λογισµικών διαχείρισης τα οποία ναι µεν δεν 
καλύπτουν συνολικά όλα τα αναφερόµενα hypervisors αλλά υποστηρίζουν 
κάποια από αυτά και παρέχονται µε µικρότερο ή και µε µηδενικό κόστος. 
Επιπλέον, προτείνουµε να προστεθεί στους προτεινόµενους hypervisors και 
το Oracle VM, αφού αποτελεί και αυτό έναν διαδοµένο hypervisor (το 
µεγαλύτερο data center του Ελληνικού ∆ηµοσίου – της ΓΓΠΣ - έχει 
υλοποιηθεί µε το συγκεκριµένο hypervisor) ιδιαίτερα σε περιβάλλοντα όπου 
χρησιµοποιούνται Oracle τεχνολογίες, κάτι που ισχύει και για τον 

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η προσθήκη της 
απαίτησης.  

 

Oracle Ελλάς 

ΟΧΙ   
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Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.  
 
Προτείνουµε την αναδιατύπωση της συγκεκριµένης πρότασης ως εξής: 
«Αύξηση της ευελιξίας και µείωση κόστους µέσω υποστήριξης ενός ή 
περισσοτέρων hypervisor, όπως ενδεικτικά αναφέρονται Microsoft™ 
HyperV, Kernel‐based Virtual Machine (KVM), PowerVM®, VMware, Oracle 
VM και Xen.» 
 

24.   
Μέρος Α (  Α.3.3.5, Λογισµικό Παρακολούθησης συστηµάτων 
(Monitoring), σελ 45, 2ο bullet) 
 
Στo συγκεκριµένο σηµείο αναφέρεται η απαίτηση για υποστήριξη από το 
Λογισµικό Παρακολούθησης Συστηµάτων διαδεδοµένων hypervisors: 
«∆ιαδεδοµένα hypervisors (VMWare, Hyper V, ‐ KVM, Xen, PowerVM)». 
Θεωρούµε ότι η υποστήριξη  πολλαπλών hypervisors δεν µπορεί να 
αποτελεί αναµενόµενο όφελος του έργου µιας και στην πράξη κανένας 
οργανισµός ή φορέας του Ελληνικού ∆ηµοσίου δεν χρησιµοποιεί τόσες 
τεχνολογίες διαφορετικών hypervisor και ούτε αποτελεί ευελιξία ή µείωση 
κόστους. Επιπλέον, η συγκεκριµένη δυνατότητα που θα πρέπει να 
προσφέρεται από το Λογισµικό Παρακολούθησης συστηµάτων είναι να 
επιτρέπει την προσφορά αντίστοιχων λογισµικών διαχείρισης τα οποία ναι 
µεν δεν καλύπτουν συνολικά όλα  τα αναφερόµενα hypervisors αλλά 
υποστηρίζουν κάποια από αυτά και παρέχονται µε µικρότερο ή και µε 
µηδενικό κόστος. Επιπλέον, προτείνουµε να προστεθεί στους 
προτεινόµενους hypervisors και το Oracle VM, αφού αποτελεί και αυτό έναν 
διαδοµένο hypervisor (το µεγαλύτερο data center του Ελληνικού ∆ηµοσίου 
– ΓΓΠΣ - έχει υλοποιηθεί µε το συγκεκριµένο hypervisor) ιδιαίτερα σε 
περιβάλλοντα όπου χρησιµοποιούνται Oracle τεχνολογίες, κάτι που ισχύει 
και για τον Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.  
 

Προτείνουµε την αναδιατύπωση της συγκεκριµένης πρότασης ως εξής:: 

« ∆ιαδεδοµένα hypervisors, ενδεικτικά αναφέρονται VMWare, Hyper V, ‐

KVM, Xen, PowerVM και Oracle VM». 

 

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η προσθήκη της 
απαίτησης. 

 

Oracle Ελλάς 

ΟΧΙ     
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25.   
Μέρος Α ( Α.3.1.1, Αρχιτεκτονική Νέας Υποδοµής, σελ 32) 
 
∆εν περιλαµβάνεται ένα φυσικό αρχιτεκτονικό διάγραµµα που να δείχνει 
τον κατ ελάχιστο διαµοιρασµό των πόρων των κόµβων µεταξύ των 
υφιστάµενων και των νέων εφαρµογών που προέρχονται από λοιπά 
υποέργα της πράξης. Προτείνουµε την προσθήκη ενός αντίστοιχου 
αρχιτεκτονικού διαγράµµατος. 

ΝΑΙ    

Oracle Ελλάς 

ΟΧΙ Χ Απορρίπτεται.  

26.   
Μέρος Α ( Α.3.3.2, Λογισµικό ∆ιαχείρισης Βάσεων ∆εδοµένων, σελ 
42) 

 

Στα πλαίσια του έργου θα υλοποιηθούν εφαρµογές και προεκτάσεις οι 
οποίες θα αποθηκεύουν µεγάλο σε αριθµό και όγκο δεδοµένων, τόσο 
αλφαριθµητικών, όσο και γεωχωρικών σε µια κεντρική σχεσιακή βάση 
δεδοµένων. Η κεντρική αυτή σχεσιακή βάση δεδοµένων θα έχει αρκετούς 
πίνακες που θα περιέχουν εκατοµµύρια εγγραφές, οι οποίες θα πρέπει να 
διατηρούνται και για εύλογο χρονικό διάστηµα. Η υψηλή διαθεσιµότητα και 
η γρήγορη πρόσβαση σε αυτές τις πληροφορίες αποτελούν σηµαντικούς 
παράγοντες για την αποτελεσµατική εξυπηρέτηση των πολλαπλών 
υποέργων της Πράξης. Για να διασφαλισθούν οι δύο αυτοί παράγοντες 
απαιτούνται έξυπνοι τρόποι κατάτµησης των µεγάλων αυτών πινάκων σε 
µικρότερα τµήµατα ελαχιστοποιώντας έτσι τον χρόνο εξυπηρέτησης των 
αιτηµάτων των εφαρµογών, αφού πρακτικά αντί να διαβάζεται από τα 
φυσικά αποθηκευτικά µέσα ολόκληρος ο πίνακας (full table scan) ή 
ολόκληρος ο δείκτης (full index scan), διαβάζεται µόνο το τµήµα του 
πίνακα που εξυπηρετεί την εκάστοτε εντολή της οποιασδήποτε εφαρµογής. 
Επιπλέον µε την κατάτµηση πινάκων καλύπτονται  και οι αυξηµένες 
ανάγκες σε διαθεσιµότητα αφού διαφορετικά τµήµατα του πίνακα µπορούν 
να ανατεθούν σε διαφορετικά φυσικά µέσα και αν υπάρξει κάποιο 
πρόβληµα ο πίνακας θα συνεχίσει να είναι διαθέσιµος. Προτείνουµε την 
προσθήκη της παρακάτω παραγράφου: 

Η προσφερόµενη σχεσιακή βάση δεδοµένων θα πρέπει να παρέχει τη 
δυνατότητα κατάτµησης των πινάκων µε τους παρακάτω τρόπους: 

ΝΑΙ    

Oracle Ελλάς 

ΟΧΙ χ Απορρίπτεται 
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- κατάτµηση βασιζόµενη σε χρονολογικό εύρος τιµών, ώστε να 
καλύπτουµε την ανάγκη κατάτµησης µεγάλων πινάκων που έχουν 
οµοιόµορφη χρονολογική κατανοµή των δεδοµένων (ανά µήνα, ανά έτος, 
ανά εβδοµάδα, κλπ) 
- κατάτµηση βασιζόµενη σε κατάλογο συγκεκριµένων τιµών, ώστε 
να µπορούµε να καλύψουµε την ανάγκη κατάτµησης πινάκων που τα 
δεδοµένα τους δεν είναι κατανεµηµένα αναλογικά σε όγκο ανά µήνα και 
έτος , αλλά υπάρχει η εννοιολογική κατανοµή, όπου οι διαφορετικές έννοιες 
µπορεί να είναι ο πολίτης, ο φορέας,  κλπ 
- συνδυασµός κατάτµησης βασιζόµενης σε χρονολογικό εύρος τιµών 
µε κατάτµηση βασιζόµενη σε κατάλογο τιµών, ώστε να συνδυάζουµε την 
κατάτµηση πινάκων µε χρονικά (εβδοµάδα, µήνας, έτος, κλπ) και 
εννοιολογικά κριτήρια (πολίτης, φορέας, κλπ) 

συνδυασµός κατάτµησης βασιζόµενης σε κατάλογο τιµών µε κατάτµηση 
βασιζόµενης σε χρονολογικό εύρος τιµών, ώστε να έχουµε κατά κύριο λόγο 
την κατάτµηση των πινάκων µε εννοιολογικά κριτήρια και στη συνέχεια µε 
χρονικά   

27.  Μέρος C ( C.4.1.16, Λογισµικό Παρακολούθησης Συστηµάτων, σελ 
41) 

 

Στo συγκεκριµένο σηµείο αναφέρεται η απαίτηση για υποστήριξη από το 
Λογισµικό Παρακολούθησης Συστηµάτων διαδεδοµένων hypervisors: «Να 
υποστηρίζει τα διαδεδοµένα hypervisors (όπως 
VMWare, Hyper‐V, KVM, Xen, PowerVM).». Θεωρούµε ότι η υποστήριξη  
πολλαπλών hypervisors δεν µπορεί να αποτελεί αναµενόµενο όφελος του 
έργου µιας και στην πράξη κανένας οργανισµός ή φορέας του Ελληνικού 
∆ηµοσίου δεν χρησιµοποιεί τόσες τεχνολογίες hypervisor και ούτε αποτελεί 
ευελιξία ή µείωση κόστους. Επιπλέον, η συγκεκριµένη δυνατότητα που θα 
πρέπει να προσφέρεται από το Λογισµικό Παρακολούθησης συστηµάτων να 
επιτρέπει την προσφορά αντίστοιχων λογισµικών διαχείρισης τα οποία ναι 

ΝΑΙ χ Γίνεται αποδεκτή η προσθήκη της 
απαίτησης. 
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µεν δεν καλύπτουν συνολικά όλα  τα αναφερόµενα hypervisors αλλά 
υποστηρίζουν κάποια από αυτά και παρέχονται µε µικρότερο ή και µε 
µηδενικό κόστος. Επιπλέον, προτείνουµε να προστεθεί στους 
προτεινόµενους hypervisors και το Oracle VM, αφού αποτελεί και αυτό έναν 
διαδοµένο hypervisor (το µεγαλύτερο data center του Ελληνικού ∆ηµοσίου 
– ΓΓΠΣ - έχει υλοποιηθεί µε το συγκεκριµένο hypervisor) ιδιαίτερα σε 
περιβάλλοντα όπου χρησιµοποιούνται Oracle τεχνολογίες, κάτι που ισχύει 
και για τον Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.  
 
Για τους παραπάνω λόγους προτείνουµε η συγκεκριµένη προδιαγραφή να 
γίνει προαιρετική ή να τροποποίηθεί ως εξής «Να υποστηρίζει ένα ή 
περισσότερων εκ των διαδεδοµένων hypervisors όπως ενδεικτικά 
αναφέρονται VMWare, Hyper‐V, KVM, Xen, PowerVM, Oracle VM και 
οπωσδήποτε τον προσφερόµενο hypervisor στο πλαίσιο του παρόντος 
έργου.» 
 

 

 

 

 

ΟΧΙ   

28.   

Μέρος C ( C.4.2.4, Σύστηµα ∆ιαχείρισης & Αποθήκευσης 
Γεωγραφικών ∆εδοµένων, σελ 53) 

 

Παρακαλώ προσδιορίστε τον ελάχιστο αριθµό των cores που θα πρέπει να 
προσφερθούν. 

Επιπρόσθετα, προτείνουµε να προστεθεί µια απαίτηση που να εξασφαλίζει 

NAI X Προσδιορίστηκε ο αριθµός των cores 
που πρέπει να προστεθούν και 
προστέθηκε η προτεινόµενη απαίτηση  

Oracle Ελλάς 
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την συνεργασία του προσφερόµενου συστήµατος διαχείρισης και 
αποθήκευσης γεωγραφικών δεδοµένων µε την προσφερόµενη σχεσιακή 
βάση δεδοµένων, που θα αποτελεί το κεντρικό σηµείο αποθήκευσης όλων 
των γεωχωρικών δεδοµένων όπως περιγράφεται και στην παράγραφό 
A.3.3.2. Αναλυτικά: 

«Η προσφερόµενη πλατφόρµα (λογισµικό) αποθήκευσης, διαχείρισης και 
απεικόνισης γεωχωρικών δεδοµένων θα πρέπει είναι απόλυτα συµβατή µε 
το προσφερόµενο Σ∆Β∆, στο οποίο θα µπορεί να αποθηκεύσει όλα τα 
γεωχωρικά δεδοµένα (vector, raster, κτλ)» 

OXI   

29.  Μέρος C ( C.4.2.7, Λογισµικό Κεντρικοποιηµένης ∆ιαχείρισης 
Ασφάλειας, σελ 73) 

 

Παρακαλώ προσδιορίστε τον ελάχιστο αριθµό cores που θα πρέπει να 
προσφερθούν. 

 

ΝΑΙ  Απορρίπτεται διότι δεν γνωρίζουµε 
τον ακριβή αριθµό των 
προσφερόµενων servers. Ρητά 
αναφέρεται στις προδιαγραφές ότι  oι 
προσφερόµενες άδειες θα πρέπει να 
καλύπτουν το σύνολο των αναγκών 
του έργου.  Όπου είναι δυνατόν στις 
προδιαγραφές (Πίνακες C.4.2.3, 
C.4.2.5, C.4.2.6 )  έχουµε αναφέρει 
τον αριθµό των CPUs που καλούνται 
να καλύψουν οι άδειες.   

Oracle Ελλάς 

ΟΧΙ Χ 

30.  Μέρος C (C.4.1.14, Μεταγωγείς (Switches, σελ  38) 
 
 
Συνολική ταχύτητα µεταγωγής πακέτων (σε εκατοµµύρια πακέτα το δευτερ
όλεπτο ‐ Mpps) ≥ 980 
 
Παρατήρηση: 
Η απαίτηση για συνολική ταχύτητα µεταγωγής πακέτων 980 Mpps 
αποκλείει αρκετά µοντέλα µεταγωγών διαφόρων κατασκευαστών, 
συµπεριλαµβανοµένης της δικής µας εταιρείας και οδηγεί σε ακριβότερες 
λύσεις . Παρακαλούµε η συγκεκριµένη προδιαγραφή να αλλάξει σε 
"Συνολική ταχύτητα µεταγωγής πακέτων (σε εκατοµµύρια πακέτα το δευτε
ρόλεπτο ‐ Mpps) ≥ 960 Μpps" 

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η απαίτηση και 
τροποποιείται ως εξής  στο κείµενο 
της  διακήρυξης : 
«Συνολική ταχύτητα µεταγωγής πακέτ
ων (σε εκατοµµύρια πακέτα το δευτερ
όλεπτο ‐ Mpps) ≥ 960 Μpps 

IBM ΕΛΛΑΣ Α.Ε. 

ΟΧΙ  
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31.  Μέρος C (C.4.1.1 σελ 15-18 ) 
 
Blade «Chassis» 

Ο όρος chassis είναι εµπορικός όρος συγκεκριµένου κατασκευαστή. Καλό 
είναι να µην χρησιµοποιηθεί. Αντ’ αυτού να χρησιµοποιηθεί γενικός 
περιγραφικός όρος.   

Επίσης δεν γίνεται καµία αναφορά σε κάλυψη servers ανά enclosure ή 
συνολικά ώστε να διασφαλίζεται η περαιτέρω επεκτασιµότητα του 
υπολογιστικού συστήµατος χωρίς επιπλεόν κόστη για τον Φορέα.       

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτό και διαγράφεται ο 
όρος «chassis». 
 
Αναφορικά µε την ποσότητα των 
servers που πρέπει να καλύπτεται από 
τα enclosure γίνεται σχετική αναφορά 
στον Πινάκα Αναφοράς  C.4.1.1 (1, 7) 
καθώς επίσης και στις προδιαγραφές 
των servers. 

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ  

32.  Μέρος C (C.4.1.1 παρ 15 σελ 17 ) 
 
Ζητούνται FC switches τεχνολογίας >=16Gbps ενώ ζητούνται παρακάτω να 
προσφερθούν 8 Gb SFPs. 

H τεχνολογία αυτή δεν υποστηρίζεται ακόµη από το µεγαλύτερο πλήθος 
κατασκευαστών. Σε συνδυασµό µε την απαίτηση για 8 Gb SFPs υποδεικνύει 
το φωτογραφικό της αίτησης και όχι την κάλυψη λειτουργικής ανάγκης. 

Επειδή η συγκεκριµένη τεχνολογία βρίσκεται σε φάση υιοθέτησης 
(transition phase) από τους κατασκευαστές προτείνουµε η προδιαγραφή να 
διαµορφωθεί ως: 

«Να παρέχεται ικανός αριθµός storage FC switches τεχνολογίας >=8Gbps, 
ώστε να καλύπτει τον µέγιστο αριθµό θυρών που υποστηρίζονται στο blade 
enclosure.» 

 ώστε να µην αποκλείεται κανένας κατασκευαστής κατά την ηµεροµηνία 
κατάθεσης των προσφορών στο διαγωνισµό 

 

NAI Χ Η απαίτηση για τροποποίηση της 
προδιαγραφής από 16Gbps σε 8Gbps 
γίνεται αποδεκτή.  

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ  

33.  C.4.1.2 παρ 11 σελ 19, C.4.1.3 παρ 11 σελ 20,   C.4.1.4 παρ 
13 σελ 21,  C.4.1.5 παρ 11 σελ 22 

Oι προδιαγραφές, παρότι προαιρετικές στους δυο πρώτους Πίνακες αλλά 
υποχρεωτικές στους άλλους δυο (!), παραπέµπουν στον τρόπο που 
χρησιµοποιεί συγκεκριµένος κατασκευαστής για την διάγνωση βλαβών. 

ΝΑΙ Χ Η απαίτηση γίνεται αποδεκτή και 
διαµορφώνεται ως εξής: « Να 
αναφερθεί ο τρόπος  και οι 
διαδικασίες που ακολουθούνται για 
τον εντοπισµό, την πρόγνωση και την 
διάγνωση βλαβών, µέσω µιας 

Hewlett Packard 
Hellas 
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Προτείνουµε οι προδιαγραφές να διαµορφωθούν ως: 

«Να αναφερθεί ο τρόπος και οι διαδικασίες που ακολουθούνται στον 
εντοπισµό, πρόγνωση και διάγνωση βλαβών για τα διάφορα µέρη που 
απαρτίζουν τον blade server” 

 

 

ΟΧΙ  κεντρικής κονσόλας, για τα διαφορά 
µέρη που απαρτίζουν τον blade 
server”. 
 
Η απαίτηση είναι υποχρεωτική για 
όλους τους πίνακες. 

34.  C.4.1.3 σελ 19-20 
 
Σύµφωνα µε τις διεθνείς πρακτικές ο backup server εγκαθίσταται σε server 
µε πλήρες ίχνος (RMS ή standalone) ώστε να διασφαλίζονται οι 
διασυνδέσεις µε την συσκευή back up  και το storage. 
Επίσης στον σχεδιασµό δεν υπάρχει redundancy σε περίπτωση αστοχίας 
του ενός backup server. 
Προτείνουµε η ποσότητα να γίνει 2  και να επανεξεταστεί το ίχνος του 
server.    

ΝΑΙ  Απορρίπτεται. Η απαίτηση για 
ποσότητα παραµένει  >= 1  

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ Χ 

35.  C.4.1.6 σελ 24-27 Α.2.2 
 
Στο κεφάλαιο A.2.2 της διακήρυξης γίνεται αναφορά για: 

• Αύξηση της διαθεσιµότητας και της απόδοσης 
• Οικονοµίες κλίµακας µέσω της µείωσης του συνολικού κόστους που 

προκύπτει από την διαχείριση και συντήρηση πληροφοριακών 
συστηµάτων 

• Μείωση της πολυπλοκότητας 
• Μείωση του κόστους του ΙΤ 

ΝΑΙ  Απορρίπτεται. Επιθυµούµε να 
αξιοποιηθεί µε το καλύτερο δυνατό 
τρόπο και παραγωγικά ο υφιστάµενος 
εξοπλισµός που διαθέτει ο 
Οργανισµός. 

Hewlett Packard 
Hellas 
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• Αύξηση της ευελιξίας και µείωση του κόστους. 
 
Οι παραπάνω στόχοι του έργου δεν µπορούν να επιτευχθούν όταν 
διατηρείται σε παραγωγική λειτουργία παλιός εξοπλισµός (EVA storage 
Arrays) µε αυξηµένα κόστη συντήρησης και υποστήριξης. 
 
Η καλύτερη προσέγγιση θα ήταν η συγχώνευση των αποθηκευτικών 
υποδοµών σε νέα enterprise αποθηκευτικά συστήµατα (και όχι σε 
κατηγορία midrange) ώστε να ικανοποιηθούν και οι παραπάνω στόχοι για 
µείωση του κόστους και της πολυπλοκότητας διαχείρισης και αύξηση της 
απόδοσης και της παραγωγικότητας. Τα υπάρχοντα αποθηκευτικά 
συστήµατα θα µπορούσαν να αλλάξουν χρήση (test and development, 
backup to disk, κλπ) µε σαφή µείωση του ετήσιου κόστους συντήρησης 
τους. 

ΟΧΙ Χ 

36.  C.4.1.6  παρ 8 σελ 24 
 
Ζητείται iSCSI connectivity στο storage χωρίς όµως να γίνεται χρήση 
αυτού. Το καινούργιο storage θα διασυνδέεται µέσω FC San switches, 
όπως είναι και η κοινή πρακτική για enterprise παραγωγικά αποθηκευτικά 
συστήµατα, οπότε η απαίτηση δηµιουργεί µόνο επιπλέον κόστος κτήσης και 
συντήρησης. 
 
Προτείνουµε η απαίτηση να γίνει προαιρετική (σαν πιθανή µελλοντική 
χρήση οπότε να ζητηθεί από κάθε κατασκευαστή να περιγράψει τον τρόπο 
που το υλοποιεί) ή να απαλειφτεί ως απαίτηση. 

ΝΑΙ  Απορρίπτεται. Η απαίτηση παραµένει 
υποχρεωτική για την αξιοποίηση και 
ενσωµάτωση του υφιστάµενου 
εξοπλισµού. 

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ Χ 

37.  C.4.1.6 παρ 9 σελ 24 
 
Ο όρος «Concurrent Maintenance» είναι εµπορικός όρος (trade mark) 
συγκεκριµένου κατασκευαστή. 
 
Παρακαλούµε να αντικατασταθεί µε λειτουργική απαίτηση 

 

ΝΑΙ χ Γίνεται αποδεκτό. Θα αφαιρεθεί ο 
όρος «Concurrent Maintenance» από 
την διακήρυξη 

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ  
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38.  C.4.1.6 παρ 17 σελ 25 παρ Α.2.2 
 
Ειδικά η προδιαγραφή 17 για σύνδεση του νέου αποθηκευτικού 
συστήµατος µε τα υπάρχοντα µέσω κοινού διαχειριστικού interface 
εγκλωβίζει τον Φορέα σε ένα κατασκευαστή προσθέτοντας πολυπλοκότητα 
στην διαχείριση, αύξηση του γνωστικού αντικειµένου των χειριστών για την 
εξυπηρέτηση πολλαπλών συστηµάτων και φυσικά αύξηση στο κόστος 
λειτουργίας διότι θα πρέπει τα υπάρχοντα παλαιά συστήµατα να 
συντηρούνται σε παραγωγικό επίπεδο. 
Είναι σε πλήρη αντίθεση µε τους σκοπούς του έργου όπως παρουσιάζονται 
στο κεφ. Α.2.2 
Το φαινοµενικό κέρδος από την προµήθεια µικρότερης χωρητικότητας στο 
νέο αποθηκευτικό σύστηµα (20ΤΒ) µε το σηµερινό κόστος κτήσης 
αποθηκευτικού χώρου είναι µηδαµινό µπροστά στο διαχειριστικό κόστος 
που θα επιφέρει η προδιαγραφή 17. 
Προτείνουµε να απαλειφθεί η προδιαγραφή 17 και να ζητηθεί από τον κάθε 
κατασκευαστή να προτείνει migration σενάρια στο νέο αποθηκευτικό 
σύστηµα και σενάρια για την αξιοποίηση των υπαρχόντων  συστηµάτων µε 
αλλαγή του ρόλου τους. 

ΝΑΙ Χ Η  απαίτηση τροποποιείται  στην 
διακήρυξη ως εξής: « Να υποστηρίζει 
την διασύνδεση µε τα υφιστάµενα 
συστήµατα διαχείρισης (HP EVA)» 

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ  

39.  C.4.1.6  παρ 19 σελ 25 
 
Ο όρος «Flashcopy» είναι εµπορικός όρος (trade mark) συγκεκριµένου 
κατασκευαστή. 
 
Παρακαλούµε να αντικατασταθεί µε λειτουργική απαίτηση 

ΝΑΙ Χ Η απαίτηση γίνεται αποδεκτή και 
διαγράφεται ο όρος «flashcopy» από 
την διακήρυξη. 

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ  
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40.  C.4.1.6  παρ 23-24, σελ 26 
 
Ζητείται προσφερόµενη µικτή (Raw) χωρητικότητα δίσκων τεχνολογίας SAS 
ή FC 10.000 rpm ≥ 80TB ενώ Εναλλακτικά ≥ 60 TB σε περίπτωση χρήσης 
τεχνολογίας Storage Virtualization για εικονοποίηση και ενιαία διαχείριση 
των υφιστάµενων 4 x HP EVA SAN Storages, ώστε να αξιοποιηθεί η 
υφιστάµενη χωρητικότητα. Οµοίως ζητείται προσφερόµενη µικτή (Raw) 
χωρητικότητα δίσκων τεχνολογίας SSD ≥ 2,4 TB ενώ εναλλακτικά ≥ 2 TB 
σε περίπτωση χρήσης τεχνολογίας Storage Virtualization για εικονοποίηση 
και ενιαία διαχείριση των υφιστάµενων 4 x HP EVA SAN Storages, ώστε να 
αξιοποιηθεί η υφιστάµενη χωρητικότητα. 
 
Και οι δυο προδιαγραφές δηµιουργούν ανισοτιµία στην συµµετοχή 
διαφόρων λύσεων δίνοντας οικονοµικό προβάδισµα σε αυτούς τους 
ελάχιστους κατασκευαστές που µπορούν να διαχειριστούν τα υπάρχοντα 
αποθηκευτικά συστήµατα. 
Για του λόγους που εξηγήσαµε παραπάνω και παρά το γεγονός ότι είµαστε 
οι κατασκευαστές των υπαρχόντων EVA SAN storages, προτείνουµε όπως 
εξοµοιωθούν οι ζητούµενες χωρητικότητες τόσο σε δίσκους SAS ή FC όσο 
και σε SSD για όλους του συµµετέχοντες. 

 
Είµαστε στην διάθεση σας να σας ενηµερώσουµε σχετικά µε την χρήση 
νέων τεχνολογιών (thin provisioning, κλπ) για την καλύτερη διαχείριση και 
απόδοση της απαιτούµενης χωρητικότητας αλλά και την εναλλακτική χρήση 
των υπαρχόντων συστηµάτων ή και την διατήρηση τους ως παραγωγικά 
συστήµατα µε επαύξηση της χωρητικότητας τους. 

 

 

ΝΑΙ Χ Γίνεται αποδεκτή η παρατήρηση και οι 
απαιτήσεις τροποποιούνται ως εξής : 
 
« Προσφερόµενη   µικτή   (Raw) 
Χωρητικότητα δίσκων Τεχνολογίας  
SAS ή FC 10.000 rpm ≥ 60TB»  
 
Και 
 

«Προσφερόµενη   µικτή   (Raw) 
Χωρητικότητα δίσκων τεχνολογίας 
SSD ≥ 2 TB» 

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ  

41.  C.4.1.7  παρ 7  σελ 27 
 
Ζητείται µέγιστη υποστηριζόµενη native χωρητικότητα βιβλιοθήκης 

ΝΑΙ χ Η παρατήρηση γίνεται αποδεκτή και 
θα τροποποιηθεί η απαίτηση στην 
διακήρυξη.  

Hewlett Packard 
Hellas 
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Η Υπεύθυνη Επικοινωνίας για την Πράξη 
 
 

∆ήµητρα Χαλικιά 

 

>=300TB. 
Θεωρούµε ότι η τιµή αυτή είναι εκτός ορίων της σηµερινής τεχνολογίας για 
ένα κατά τα άλλα περιορισµένων προδιαγραφών και απαιτήσεων σύστηµα 
αντιγράφων ασφαλείας. 
Προτείνουµε η µέγιστη υποστηριζόµενη native χωρητικότητα βιβλιοθήκης 
να ορισθεί σε >=240TB. 

ΟΧΙ  

42.  C.4.1.15 παρ 3 σελ 39 
 
Μας προκαλεί εντύπωση η ιδιαίτερη σπουδή της παραγράφου 3 για την 
κάλυψη του λειτουργικού συστήµατος ΑΙΧ, δεδοµένου ότι η αντίστοιχη 
απαίτηση για τα λειτουργικά συστήµατα των virtualization και λοιπών 
servers απαιτούν συµβατότητα µόνο µε λειτουργικά Windows και Linux.   

Όµοια µας προβληµατίζουν αναφορές για υποστήριξη και άλλων proprietary 
λογισµικών (π.χ. IBM Lotus Domino) αλλά και διαχείριση υλικού 
διαφορετικών κατασκευαστών (πχ CISCO που κατά τα άλλα αποκλείονται 
από τον διαγωνισµό) 

Προτείνουµε να ανασχεδιασθεί όλος ο συγκεκριµένος πίνακας απαιτήσεων 
βάσει των αναγκών του Φορέα και της πολιτικής που θέλει να ακολουθήσει 
στην υποστήριξη πολλαπλών κατασκευαστών σε σχέση πάντα µε την 
υπάρχουσα τεχνογνωσία και επενδύσεις. 

ΝΑΙ χ Γίνεται αποδεκτή η παρατήρηση. 
∆ιαγράφεται από τις προδιαγραφές το 
λειτουργικό σύστηµα ΑΙΧ και το 
Λογισµικό IBM Lotus Domino 

Hewlett Packard 
Hellas 

ΟΧΙ  


